

Styrelsemöte 2010-11-21

Närvarande: Mats Sjöberg, Lennart Linnerstedt, Staffan Hed, Carl Ragnarsson, Gun Karlsson, Marie Cederkrok, Tommy Andersson

1. Mötet öppnades.
2. Dagordningen godkändes.
3. Till mötessekreterare valdes Staffan.
4. Till justerare valdes Marie C.
5. Föregående mötes protokoll lästes upp och godkändes.
6. Ekonomin är fortsatt god, räkningarna på de stora inköpen för inventarier samt teknisk utrustning skrivs av under 3 år.
7. Tommy håller på att bygga ett filbytersystem där alla projektorer ska kunna skötas från disken och där kravet är att det ska vara lätt att hantera. Det är även aktuellt att utbilda fler som ska kunna sköta tekniken och vara tävlingsledare. Förutom att sköta presentationen av resultat ska även projektorerna användas till att göra reklam för kommande tävlingar och kurser. Tommy skulle arbeta på en lösning för att kunna sköta det från sin lägenhet för att man ska slippa gå ner till lokalen och köra allt därifrån. Det ansågs rimligt att det hela är igång fullt ut till januari 2011.

Julfesten har i skrivande stund 43 par anmälda och bör kunna nå upp till maxgränsen på 52 innan anmälningstiden går ut.

Damligan har en prova-på-kväll imorgon 22/11 och upplägget är tänkt att vara modell filbyter cup. Då måndag kväll går åt till kursverksamhet och söndagsspelet kommer att upphöra eftersom många av söndagarna försvinner med olika arrangemang, kommer damligan att läggas på de söndagar då det inte är något annat spel i lokalen. Under våren fram till maj, fanns prel. 6 sådana söndagar och start för damligan blir 23/1. Styrelsen gav förslaget att fråga Tommy Larsson om han kunde tänka sig vara tävlingsledare för damligan med viss hjälp av Calle med beräkning.

Filbyter cup börjar 13/1 och anmälningslistan sitter redan uppe och så fort julfesten har passerat, ska man lägga upp reklam på projektorerna.

Onsdagkvällarna ska försöka inrikta sig mer på lagspel för att skapa fler lag till de olika lagserierna som vi har och där man ska skriva kommentarerna mera inriktat på att få nybörjarna att gå hem i sina kontrakt hellre än att jaga övertrick. Då investeringarna i lokalen har medfört en rejäl utgift, bestämdes att det från och med januari 2011 gäller samma startavgift på onsdag kväll som på de övriga kvällarna och motiveras främst genom att den som skriver kommentarerna får en summa för det arbete som man lägger ner samt bättre service.

8. Under luciaveckan och julbarometrarna har vi nyttopriser som vanligt. Utdelning av plaketter för DM sker den 21:e december tillsammans med pris för höstrally, hcp-rallyt samt rallyt för nybörjarspelet. Vi ska även som vanligt smycka lokalen inför julen.

9. Inget speciellt från FSB. Distriktet täcker kostnaden för själva kursen när det gäller utbildning av tävlingsledare för Steg 1 och Steg 2, när det gäller transport och mat får deltagarna stå för det själva eller att klubben sponsrar. Till nästa möte ska vi försöka komma upp med ett antal som kan tänkas bli tävlingsledare så att vi kan skicka iväg dem på utbildning.
10. Lennart ska ta kontakt med firmor angående en ny ljudanläggning då den gamla sjunger på sista versen. Även Marie C skulle kolla upp med kontakter, både när det gäller ljud och eventuellt inköp av nya stolar. Calle ska ta med två av våra brickläggningsmaskiner upp till Stockholm för att kolla av dem med de datorer som vi har då de har krånglat en längre tid.
Vi ska införa stopp och alert som obligatoriskt för alla medlemmar så som FSB föreslår att man bör göra.
11. Nästa möte blir 2011-01-23, 18.00
12. Mötet avslutades.